
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fiskeri og ligestilling

Dato: 3. maj 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 795

I 1980 landede man 400.000 tons torsk fra Østersøen. I dag er kvoten 1/20 heraf: 20.000

tons. Kan ministeren bekræfte, at reduktionen i hovedsagen skyldes for høje kvoter i pe-

rioden fra 1980 og reduktion i fødegrundlaget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Torp (SF).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 16. maj 2019.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Trine.Torp@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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